
 

 

 

Referat for Skolebestyrelsesmøde, Øster Starup Skole 

 
Mødedato 

Mandag den 3/9 2018 

Mødested/lokale 

Lærerværelset 

Mødet påbegyndt kl. 

19.00 

Mødet afsluttet kl. 

21.00 

Deltagere  

Jan Lundsgaard, Lars Gliemann, Anne Krog, Kim Holst, Christina Møller og Lars Schau, Flemming Mortensen, 
Teddy Madsen, Jens Dall-Hansen, Signe, Casper  
Fraværende 

Karen, Frank 

 
Dato 

Mandag den 3. september 2018 

Referent 

Teddy Madsen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 60 

Journalnr. 

- 

 

 

1. Underskrift af det sidste referat(er) 
 

2. Meddelelser: 
 

Formanden: Jan siger lidt omkring ambitioner og forventninger. SB præsenterer sig. Jan minder 

alle om, at de endelig skal spørge, hvis der er noget der ikke er helt klart/indforstået.  
Møde i næste uge med nyt fra kommunen og muligheden for at påvirke systemet. Hvem tager 
med?  SB, elever og personale har arbejdet med værdier, som der er kommet et rigtig godt resultat 
ud af. God forældre respons ved forældremøder. Jan spørger til, om nogle har brugt det nye 
medielogin til skoleportalen v Politiken. 
 

Ledelsen:  Jens fortæller omkring det afsluttede ansættelsesforløb. Steens stilling skulle besættes. 
Et underligt forløb, hvor kandidaterne ikke passede 100% på fagprofilen vi søgte. Vi fandt 
desværre ikke en kandidat, der passede godt nok ind. Vi venter med en ny ansættelsesrunde til 
sidst på 2018.  
Vi er startet på kompetanceudviklingen kaldet PLF (professionelle læringsfællesskaber). Det falder 
rigtig godt i tråd med arbejdet med ledelse tæt på, hvor ledelsen er på besøg i klasserne.  
Endvidere vil meget læring blive datainformeret. Parkour banen er ved at være på plads (på 
tegnebrættet). Naboerne har været lidt bekymrede, da de frygter at det kan samle ”larm”. 
Naboerne har været inviteret ind fra første færd. Der er blevet diskuteret brugerregler til gavn for 
brugere og naboer. Ideen er opstået hos nogle af vore elever i nuværende 7. kl. der er gået foran 
med projektet.  Se skitser omkring placering og indretning. Kommunen, Bygge og anlægsfonden 
samt lokale sponsorer står for den økonomiske del. Vi håber anlægget står færdigt til november 
2018.   

    

Medarbejderrepræsentanterne: Flemming supplerer omkring PLF. Synes det er noget fantastisk, 
da det går rigtig godt i tråd med det vi i forvejen gør meget af. Vi skal huske dannelsesbegrebet 
sammen med den data vi i forvejen indsamler. Lærerne får fagligheden tilbage. Flemming nævner 
at SB er velkommen til at spørge ind omkring hvad der rører sig på lærersiden. Nogle ting vil de 
dog forbeholde sig ret til ikke at udtale sig om. Opbakning fra SB omkring dette. Hvad giver 
eleverne udbytte og hvad gør det ved os som lærer. Karen er ny repræsentant omkring UNICEF.  
   



 

 

 

Elevrådet: Casper fortæller omkring elevrådets sociale tur til Kolding. Jan spørger lidt ind til dagen. 
Lars spørger til elevrådets arbejde.  Michael er den voksne omkring elevrådet, og har erfaring fra 
sidste skoleår.  
 

Kommunen:  
 

Øster Starup Skoles Venner: Jan fortæller omkring ØSS`s venner. Foreningen har fået MobilPay. 
Der ønskes nye medlemmer til bestyrelsen. Henrik Fisker vil gerne fortsætte som kasserer.  
 
SFO: Anne fortæller omkring skærmregler (spil). Der er kommet begrænsning i klubben på spiltid. 
Strukturen er lidt ændret omkring bemanding. SB bør have en holdning til skærmtid. SB snakker 
omkring skærmtid og holdninger.  
 
3. Gennemgang af forretningsorden og tavshedspligt: 

Jan ridser lidt op omkring tonen blandt SB´s medlemmer. Hvad der er på mødet, bliver på mødet. 

Jan nævner hvordan lovgivningen er for SB og hvordan kommandovejen er fra politikere til 

forældrevalgte. Vær gode ambassadører for skolen. SB godkender den udsendte forretningsorden.

   Bilag 

 

4. Respons fra de forældremøder, der er blevet afviklet. 

Jan har været til forældremøde i 8. kl. en god oplevelse. Lars har også været på forældremøde. 

Tilbagemelding. Kunne man have skolepatruljer på søndermarken? Jens vil kigge på tingene. Elever 

skal først møde kl. 7.50 da det er der vi har tilsyn.  

 

5. Udvalgs- og opgavefordeling i bestyrelsen.   Bilag 

Næstformand: Kim,    SFO: Anne,     Hallen: Lars G.    ØSS´ venner: afventer 

Trafik: Lars S.     Økonomi: Kim     Rettighedsrådet: Christina  

Lærernes dag(5. okt.): Anne og Christina     Værdier: Frank og Kim 

      

6. 4 års plan – hvad vil vi arbejde med og hen imod? Fokusområder?  

Afventer 

   

7. Mødeplan for det kommende år.    Bilag 

- Ændring af mødedato fra den 9/10 til den 8/10 p.g.a. kurses for nyvalgte 

skolebestyrelsesmedlemmer 

- Deltagelse i foredrag med Per Shultz Jørgensen den 27/9 

- Evt. gøre brug af Karen Marie Fiirgaard til skolebestyrelsens INFO aften for forældrene 

 

8. Næste mødedato: Mandag den 8/10, hvor arbejdsformen i skolebestyrelsen vil blive taget op 

til drøftelse. 
 

9. Evt. 

  Bespisning går på skift mellem SB´s  medlemmer.   

Søndag den 9.9.18 fra 10-14 naturdag ved køerne. Se aagaard naturlaug.  

 


